
                                                                                                                                                            

        Częstochowa  29.10.2021 

 

 

Piotr Kaliszewski 

 

Radny Miasta Częstochowy 

interpelacja 10/10/2021 

 

 

 

 

Pan 

       Krzysztof Matyjaszczyk 

       Prezydent Częstochowy 

 

 

 

 

 

Proszę o udzielenie mi informacji:  

 ile jest tzw. pustostanów w zasobach ZGM "TBS" Sp. z o.o.?  

 ile w zasobach ZGM "TBS" Sp. z o.o. jest mieszkań, które podlegają w tej chwili 

przydzieleniu uprawnionym osobom? 

 

 

 

 

 

        Z poważaniem 

 

         Piotr Kaliszewski 

 

 

 

 


